

DAY1 吉隆坡 / 岘港

机上用餐 / 晚-道地越式中餐

集合于吉隆坡国际机场后,乘搭国际航班前往岘港。抵达后,将由专业导游迎接,前往游览占婆博物馆,了解越南占婆时期文物遗迹。之后,将前往游览山茶半岛,观赏高67米望海观音。毕后,驱车前往入住酒库。

酒店: 岘港东阳酒店酒店或同级(4星级酒店)

DAY2 岘港~巴拿山 / 会安

早 / 午-巴拿山越南风味自助餐 /晚-会安传统越式风味

早餐后,前往坐落在岘港山顶上的一座既美丽又壮观的山顶度假胜地-**巴拿山(含缆车来回及门票)**。巴拿山以其**法国村**而闻名,有着独特的19世纪异国氛围,宛如置身歐洲小鎮的歐式建築群、酒莊、花園,城堡以及室內遊樂場。除了法国村,还有备受关注的打卡热点-佛手金桥。午餐后,前往游览列入世界文化遗产的会安古城(含门票)。这里是15世纪到19世纪东南亚保存完好的传统贸易港。会安城内除大部分为中国式建筑外,还有为数不少的法式古典建筑和庭院式建筑群。在这里将会浏览到日本廊桥,福建会馆,冯兴古屋,秋盆河等。然后到会安夜市自由逛逛。夜市里有很多咖啡厅和酒吧,当地著名卖丝绸灯笼和越南传统服饰的摊子。晚餐后,返回酒店休息。

酒店:会安贝拉梅森哈达那酒店或同级(4星级酒店)

DAY3 会安~迦南岛椰子村/岘港

早 / 午-岘港海鲜+龙虾风味餐 /下午茶-越南法国面包+咖啡 / 晚-日韩式烧烤自助餐

早餐后,驱车前往<mark>迦南岛椰子村</mark>。迦南岛是一处看似未受到外界打扰的宁静村落,因贯穿在岛屿间的水椰林而闻名。我们将搭乘外型极具特色的圆形**竹篮船**,跟着当地渔夫穿行在水椰林中,去观赏美丽的秋盆河两岸风光,认识越南文化历史及欣赏一场有趣的表演。这里的村民仍然保留着淳朴的生活习惯,以竹、椰叶制作、架高于河面之上的草屋,颇有一番水乡泽国风情。迦南岛椰子村体验之旅后,驱车返回岘港。之后,将浏览全球独有的五行山。五行山由五座石灰岩石峰组成,以金木水火土命名。从五行山下来后还能欣赏到由当地艺术家所创作的大理石石雕人文风土作品,而这个地方就叫做石雕艺术村。完毕后,返岘港入住酒店。

酒店: 岘港东阳酒店酒店或同级(4星级酒店)

- 倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代
 If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative
- 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。
 The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

DAY 4 岘港

今天将自由活动。

您可参加自费(60美金含午餐,最少10人参加)前往越南中部阮皇朝(1802-1945)的首都 - **顺化古都**。(首先前往**香江畔渡船码头,乘搭仿古龙舟画舫游览香江河畔**及江边两岸之风景和顺化市集。随后前往参观**灵姥寺**。此寺建于香江畔的山丘上,是由阮朝第三位皇帝启定皇帝所建造的。然后,再前往参观另一个世界文化遗产,**阮朝13代皇城**。此皇城采用北京故宫的建筑图纸,内有紫禁城;紫禁城内又包括了皇帝居住的乾成殿,皇后的坤泰宫,皇太子的光明殿等等。之后于皇宫前的广场,乘坐风味独特观光**人力三轮车**(自备小费3万盾,大概RM6)巡游古皇城周边的市街,将展开精彩的古都巡礼。游毕后,将继续前往参观**启定皇陵**。此为启定皇帝耗费11年岁月建造的身后居所。结束后,返回岘港。)

酒店: 岘港东阳酒店酒店或同级(4星级酒店)

DAY5 岘港 / 吉隆坡

早 / 机上用餐

早餐后,可以前往参观岘港**哥德式粉红教堂**。教堂建於1923年法國統治時期的天主教堂。然后前往参观**岘港皇冠酒店的娱乐赌场**,试试运气。参观毕后,素有越南黄金海岸美称的**山水海滩**,欣赏美丽迷人的浪漫景色。毕后送往机场,返回美丽家园。



- 在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市。
 During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned
- 自费项目价格会因由市场价格及兑换率价格来决定
 Optional price subject to change depends on entrance ticket price and currency exchange value

行程特点 HIGHLIGHTS: 越南岘港~人生必经的50个景点之一 ONE OF 50 MUST VISIT PLACE IN YOUR LIFE ~ DANANG

- 迦南岛椰子村,乘竹篮船观光会安当地生活
 World's historical heritage, Cam Thanh Coconut Village
- 世界文化遗产的会安古城
 UNESCO World Heritage Site Hoi An Ancient Town
- 山茶半岛- 67米望海观音
 Amazing Son Tra Peninsula 67m Huge Lady Buddha
- 山顶度假胜地-巴拿山(含缆车来回及门票)

 Mountaintop Resort Complex Bana Hill (include cable car + entrance ticket)

特点美食 MEAL HIGHLIGHTS:



- · **岘港海鲜+龙虾风味餐** Danang Seafood + Lobster Cuisines
- **巴拿山越南风味自助餐** Bana Hill Vietnamese Buffet
- · <mark>越南法国面包 + 咖啡下午茶</mark> Bánh mì Việt Nam & High tea
- · 会安传统越式风味 Hoi An Local Cuisines
- · 特别安排日韩烧烤自助餐 Japanese Korean BBQ Buffet
- **道地越式中餐** Vietnamese Local Chinese Cuisines



VIETNAM DA NANG / HOI AN + BANA HILL SPECIAL SERIES 2

DAY1 KUALA LUMPUR / DA NANG

MOB / D

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to DaNang. Upon arrival, visit to the *Museum of Cham Sculpture*. It is the only museum of its kind in the world dedicated to the Champa era and was founded during the colonial French rule in 1915. Then, visit to *Linh Ung Pagoda* which located on *Son Tra Peninsula*. It is so famous for the huge statue of *Lady Buddha* with a 67m height. After dinner, check in hotel. *Hotel: Dong Duong Hotel or similar (4 stars hotel)*

DAY 2 DANANG - BANA HILL / HOI AN

B / L-Bana Hill Vietnamese Buffet / D- Hoi An Traditional Vietnamese Cuisine

After breakfast, proceed to a mountaintop resort complex *BaNa Hills* (*Include two ways Cable Car & Entrance Ticket*). Bana Hills is famous for its French village with medieval French architecture beautifully designed on every of its corner and alley. There is also a most instagrammable man-made construction – *Golden Bridge* which being lifted by a giant stone hands covered in moss. After lunch, proceed to World Heritage *Hoi An Ancient Town*. Hoi An Ancient Town is an exceptionally well-preserved example of a South-East Asian trading port from the 15th to the 19th century. Will visit to Japanese Covered Bridge, Assembly Hall of Fujian,Thu Bon River and more. Then visit to the *Hoi An Night Market*. There is plenty if products to choose such as handicraft products, traditional clothes and food. After dinner, check in hotel.

Hotel: Belle Maison Hadana Hotel or similar (4 stars hotel)

DAY 3 HOLAN - CAM THANH COCONUT VILLAGE / DANANG

B / L- Seafood+Lobster Cuisines Bánh mì Việt Nam + High tea / D- Japanese Korean BBQ buffet

After breakfast, proceed to *Cam Thanh Coconut Village*. During Vietnam war, Cam Thanh was the shelter of the locals and soldiers. Now is more like a cultural experience tour for travelers, in which you can learn about the craft and artisan of coconuts. Peace is all you get right after your arrivals here. Cam Thanh offers a tranquil atmosphere with green shades of coconut forest and beautiful rivers. While paddling on the unique *Vietnamese bamboo basket boat*, you can enjoy the peaceful coconut-palm flanked waterways of a past war. —

→ Next, proceed to *Marble Mountain*. The Marble Mountains are a cluster of five hills made from limestone and marble in Da Nang. Then will visit to *Stone Carving Village* which situated at the foot of the Marble Mountain. Upon finished, proceed back to Danang.

Hotel: Dong Duong Hotel or similar (4 stars hotel)

DAY 4 DA NANG

Е

Today free & easy.

You can join optional tour as itinerary below (USD60 include Lunch). We will proceed to a city which had been recognized as one of the World Heritage Sites by UNESCO – Hue. Upon arrival, taking the *Antique Dragon Boat Ride* from *Perfume River* ferry terminal and proceed to the Thien Mu Pagoda. *Thien Mu Pagoda* (Pagoda of The Celestial Lady). The pagoda is built on a small hill overlooking the Perfume River by the third emperor of the Nguyen Dynasty emperor. Next, visit to the *Royal Citadel Hue*. The construction of this square-shaped Royal Citadel started in 1804 and finally finished in 1833, under the reign of Emperor Minh Mang. After this, take the unique *Cycle Rickshaws* which are human powered, enjoy a relaxing trip through the streets of the citadel. (own prepare 30,000 for tipping = RM6). Then, visit to *Tomb of Khai Dinh*. It was built for the twelfth Emperor of the Nguyen dynasty. It was built from 1920 to 1931 taking 11 years to complete. The tomb is a blend of Western and Eastern architecture. Return to Danang.

Hotel: Dong Duong Hotel or similar (4 stars hotel)

DAY5 DANANG / KUALA LUMPUR

B / MOB

After breakfast, visit to *Pink Gothic Cathedral*. The cathedral was build by French priest Louis Vallet in 1923. After that proceed to Crowne Hotel to visit the *Casino*. Then will proceed to *China Beach Danang* by coach and enjoying the beautiful scenery at beach. China Beach was named for its beautiful white, porcelain-like sand. Upon finished, transfer to airport for departure back to Kuala Lumpur with a sweet memory.



联络方式 Contact:	价格 Price:	出发日期 Departure Date: